

22-002S  
1975  
c. 2

Canada Statistique Canada

AGRICULTURE DIVISION  
OTTAWA, CANADA

April 25, 1975.

Telegraphic Crop Reporting Calendar - 1975

With the 1975 crop season just under way, we are again asking you to help out in the Bureau's telegraphic crop reporting program. The calendar on the opposite page has been marked to indicate the dates on or before which we would like you to send wires this year. It is important to bear in mind that your wire must be sent not later than the date indicated, otherwise we would have insufficient time to compile and issue our release by the deadline of 3 p.m. on the following day.

In filing your reports by wire (Night Letter) would you kindly note the following points:

1. Please wire on or before the following Tuesdays:

May 13, 27

June 3, 10, 24

For easier reference

July 8, 15, 29

see Calendar on

August 19

opposite page.

September 9, 16

2. Limit your message if possible to a total of 50 words.

3. In view of the importance which oil-bearing seed crops, sugar beets, potatoes and other commercial crops have come to occupy in Canadian agriculture, it would be appreciated if you would cover in your reports any such crops which may be growing in your district. Comments on pasture conditions will also be useful. In most areas, of course, the major emphasis will still be on conditions affecting the development of wheat, coarse grains, hay and fodder crops.

4. Address wires "Collect" to W.L. Porteous, Statistics Canada, Ottawa, and mark them "Night Letter" so that we may take advantage of the lower rates.

As you know, we rely on our telegraphic correspondents to provide data which are vital to maintaining the high standard of the Bureau's crop-reporting service. May we count on your continued co-operation in sending along on schedule the necessary information about crop conditions in your district.

Yours faithfully,

W.L. Porteous,  
Director,  
AGRICULTURE DIVISION.

DIVISION DE L'AGRICULTURE  
OTTAWA, CANADA

25 avril 1975

Calendrier des rapports télégraphiques sur les cultures — 1975.

La saison des cultures de 1975 vient de débuter et nous vous demandons une fois de plus de collaborer au programme de rapports télégraphiques sur les cultures de Statistique Canada. Nous avons indiqué sur le calendrier ci-joint les dates limites de l'envoi de vos télégrammes cette année. Rappelez-vous que votre télégramme doit être envoyé au plus tard à la date indiquée, sans quoi nous n'aurons pas assez de temps pour compiler et publier les renseignements avant l'échéance de 3 heures de l'après-midi le lendemain.

Lorsque vous télégraphiez vos messages (envois de nuit), veuillez accorder une attention toute particulière aux points suivants:

1. Envoyez votre télégramme au plus tard les mardis suivants:

13, 27 mai

3, 10, 24 juin

8, 15, 29 juillet

Consultez le calendrier.

19 août

9, 16 septembre

2. Dans la mesure du possible, limitez votre message à un total de 50 mots.

3. Compte tenu de la place de choix qu'occupent maintenant les graines oléagineuses, la betterave sucrière, les pommes de terre et d'autres cultures commerciales dans l'agriculture canadienne, nous aimerais que vous en fassiez mention le cas échéant dans vos rapports. Vos commentaires sur l'état des pâturages nous seront également utiles. Dans la plupart des régions, bien sûr, vous devrez vous attacher avant tout aux conditions de croissance du blé, des céréales secondaires, du foin et des cultures fourragères.

4. Envoyez vos télégrammes à "frais virés" à M. W. L. Porteous, Statistique Canada, Ottawa, et indiquez "Envios de nuit" pour que nous puissions profiter du tarif réduit.

Il est inutile, je crois, de vous rappeler que nous comptons sur nos correspondants télégraphiques pour nous fournir des données qui nous permettront de sauvegarder l'excellence du service de diffusion de rapports sur les cultures de Statistique Canada. Nous savons que vous nous faites un point d'honneur d'envoyer à temps les renseignements nécessaires sur les conditions de culture dans votre district.

Veuillez agréer l'expression de mes sentiments distingués.

Le directeur de la  
Division de l'agriculture

W. L. Porteous



1010525693

1975

JANUARY JANVIER							FEBRUARY FEVRIER							MARCH MARS						
S/D	M/L	T/M	W/M	T/J	F/V	S/S	S/D	M/L	T/M	W/M	T/J	F/V	S/S	S/D	M/L	T/M	W/M	T/J	F/V	S/S
				1	2	3	4						1							1
5	6	7	8	9	10	11	2	3	4	5	6	7	8	2	3	4	5	6	7	8
12	13	14	15	16	17	18	9	10	11	12	13	14	15	9	10	11	12	13	14	15
19	20	21	22	23	24	25	16	17	18	19	20	21	22	16	17	18	19	20	21	22
26	27	28	29	30	31		23	24	25	26	27	28		23	24	25	26	27	28	29
APRIL AVRIL							MAY MAI							JUNE JUIN						
S/D	M/L	T/M	W/M	T/J	F/V	S/S	S/D	M/L	T/M	W/M	T/J	F/V	S/S	S/D	M/L	T/M	W/M	T/J	F/V	S/S
				1	2	3	4	5					1	2	3	1	2	3	4	5
6	7	8	9	10	11	12	4	5	6	7	8	9	10	8	9	10	11	12	13	14
13	14	15	16	17	18	19	11	12	13	14	15	16	17	15	16	17	18	19	20	21
20	21	22	23	24	25	26	18	19	20	21	22	23	24	22	23	24	25	26	27	28
27	28	29	30				25	26	27	28	29	30	31	29	30					
JULY JUILLET							AUGUST AOUT							SEPTEMBER SEPTEMBRE						
S/D	M/L	T/M	W/M	T/J	F/V	S/S	S/D	M/L	T/M	W/M	T/J	F/V	S/S	S/D	M/L	T/M	W/M	T/J	F/V	S/S
				1	2	3	4	5					1	2	3	4	5	6		
6	7	8	9	10	11	12	3	4	5	6	7	8	9	7	8	9	10	11	12	13
13	14	15	16	17	18	19	10	11	12	13	14	15	16	14	15	16	17	18	19	20
20	21	22	23	24	25	26	17	18	19	20	21	22	23	21	22	23	24	25	26	27
27	28	29	30	31			24	25	26	27	28	29	30	28	29	30				
OCTOBER OCTOBRE							NOVEMBER NOVEMBRE							DECEMBER DECEMBRE						
S/D	M/L	T/M	W/M	T/J	F/V	S/S	S/D	M/L	T/M	W/M	T/J	F/V	S/S	S/D	M/L	T/M	W/M	T/J	F/V	S/S
				1	2	3	4						1							
5	6	7	8	9	10	11	2	3	4	5	6	7	8	7	8	9	10	11	12	13
12	13	14	15	16	17	18	9	10	11	12	13	14	15	14	15	16	17	18	19	20
19	20	21	22	23	24	25	16	17	18	19	20	21	22	21	22	23	24	25	26	27
26	27	28	29	30	31		23	24	25	26	27	28	29	28	29	30	31			